

1028 Toy Avenue
Pickering, Ontario L1V 2P8
Tel: (416) 686-2421

Deco Tools Canada Ltd. manufactures and markets a sophisticated line of washers for painting masks.

Depending on the model, these mask washers are designed for paint removal using boiling water or high-pressure solvents. Standard equipment solvent washers are available for masks 25 cm to 190 cm (9 in. to 76 in.). The company's VIP water washers are capable of removing paint from masks as large as 180 cm x 60 cm x 30 cm (6 ft. x 2 ft. x 1 ft.). Larger custom-built solvent and water cleaners are also available.

Deco also manufactures machines that both paint and wash spray booths for manual painting and incorporate three paint masks. While one is being used for painting, the other two are being washed and dried. When the mask is saturated with paint, it is rotated to the washing position and replaced with a clean mask. Automatic paint and wash machines are used to decorate parts that range from 2 cm to 55 cm (1 in. to 22 in.) in length. The parts are rotated to four operating stations — load and unload, paint, wash and dry.

Deco Tools specializes in nickel electro-formed masks and has developed several other machines for painting and washing.

La société Deco Tools Canada Ltd. fabrique des laveuses pour les masques de peinture.

Elles sont conçues pour enlever la peinture à l'aide d'eau bouillante ou de solvants à haute pression. La firme offre des laveuses convenant à l'équipement ordinaire pour des masques de 25 cm à 190 cm. Les laveuses à eau VIP peuvent enlever la peinture de masques de 180 cm sur 60 cm sur 30 cm. Elle offre également, sur commande, des nettoyeurs à eau et à solvant de plus grandes dimensions.

La société Deco fabrique aussi des machines qui peignent et lavent les cabines de vaporisation pour l'application manuelle de la peinture et incorporent trois masques de peinture. Pendant que le premier masque sert à peindre, les deux autres se font laver et sécher. Une fois saturé de peinture, le masque passe à la fonction lavage et il est remplacé par un masque propre. On utilise des machines à peindre et à laver automatiques pour décorer des pièces allant de 2 cm à 55 cm de longueur. Les pièces sont chargées et déchargées, peintes, lavées et séchées.

La Deco Tools se spécialise dans les masques en nickel électroformés et elle a mis au point plusieurs autres machines à laver et à peindre.

